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1. Beveiliging transport
Secr. PDC-19 is bezig volgende week weer een directeurenoverleg in te

plannen

Werkgroep is 2 weken geleden opgesteld. Alle departement goed

aangesloten en sterk gecommitteerd. Projectleider beveiliging vaccins bij
RIVM aangesteld:
Waren 4 werkgroepen, is nu een 5e aan toegevoegd (CAS-BES eilanden).
Alle aangehaakte partijen geven aan waar nodig graag te helpen.
Belangrijk openstaand punt is communicatie: nu houden we opslaglocatie
en bedrijf geheim, maar verwachting is dat pers snel ontdekt waar vaccins

worden opgeslagen. RIVM en desbetreffende gemeenten voeren hier

vandaag overleg over. Lijn is vooralsnog:
Over opslaglocatie en welke bedrijven de vaccins vervoeren doen we geen

uitspraken. Bij doorvragen geven we aan dat hierover niet

gecommuniceerd wordt, dit om te garanderen dat de vaccins zo snel

mogelijk bij de kwetsbaren komen die het nodig hebben.

Vanuit DG gaat deze week oproep uit aan collega topambtenaren (DG's,

SG, Directeuren) Def, JenV, IenW om te blijven ondersteunen mbt

beveiliging.
Deze week is dreigingsanalyse gemaakt. Conclusie is dat extra beveiliging
inderdaad gewenst is. Uitwerking wordt deze voor 1 december door NCTV,

Politie en beveiligingsconcern VWS vormgegeven.

Er wordt bij beveiliging vaccins niet gewerkt volgens klassieke benadering

(wat is de kans dat...) maar volgens impactbenadering (wat is de als

impact als...). Dit is ingegeven vanuit (BVA) VWS omdat we het risico van

impact van willen uitsluiten.

15 december moet de beveiliging goed op orde zijn: Dit betekent dat op

het moment dat vaccins worden geleverd is er zekerheid dat ze binnen

goede beveiligingsregime vallen. Onder andere dat alle scenario’s klaar

liggen, dreiging in kaart is gebracht, en ondanks het grote aantal

betrokken regio’s en overheden de taakverdeling volstrekt helder is en de

capaciteit op orde is.

De basismaterialen (spuiten en toedienvloeistof) komen eerder dan de

vaccins naar NL. Ook dit wordt beveiligd soortgelijk aan de vaccins omdat

ook hier schade aan de materialen uitstel van vaccineren kan betekenen

(ivm schaarste producten).
NCTV is inmiddels ook gestart met traject betreft beveiliging van bedrijven
in NL die mogelijk voor buitenland produceren
Er is geen formeel besluit nodig in het bewindsliedenoverleg maar het is

goed mede te delen dat we de beveiliging niet volgens klassieke

(/gewoonlijke) benadering op pakken maar volgens een benadering

waarbij we de impact voor zover mogelijk willen uitsluiten.


